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Referat af bestyrelsesmøde 
 
Dato for mødet 
02.07.2024 kl. 18:00 i Fælleshuset. 
 
Fraværende 
Ingen. 
 
Referent 
Anette. 
 
Dagsorden 

 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Godkendelse af dagsorden 

 Meddelelse fra forretningsudvalg 

 Meddelelse fra sekretær 

 Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 

 Regnskab 

 Beslutninger (eventuelt indkommen post) 

 Eventuelt 

 Fastlæggelse af næste møde 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt.   
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Meddelelse fra forretningsudvalg 
Salg af haver  

 Have 56 er solgt. 
 
Udvalg for vedligeholdelse af fælleshus og toiletter  

 Vi sætter vandvarmer op inden sommerfesten, ligesom vi opsætter vandhaner i de 2 toiletter 
med automatisk tænd/sluk system. 

Udvalg for vedligeholdelse af vej og grønne områder  

 Køge Kommune har slået græsset fra stien mod vejen i øverste del af Havrelyngen. 

Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 
Aktuel venteliste i HF Havrelyngen blev fremvist tillige med liste på de aktuelle haver, som er til salg 
nu.  
 
Vi har indhentet tilbud fra Fibia om pris og tidshorisont for evt. bestilling og nedgravning af kabler til 
fibernet. Bestyrelsen foreslår ikke denne løsning, men udleverer gerne tilbud fra Fibernet. 
 
Der er Fællesarbejde den 21/7 og 20 haver er blevet indkaldt. Der sendes reminder til de haver, 
som ikke har givet tilsagn.  
 



 
Vi afholder foreningens 80-års jubilæumsfest den 24/8 og der bliver snarest sendt invitation. Bliver 
tilslutningen til festen stor, vil der blive opsat telt. 
 
Der har været opfølgning på året første havevandring, ligesom næste havevandring bliver den 6/7 
2024. 
 
Den gamle flagstang ved Fælleshuset var i en slem forfatning og der var risiko at den ville brække 
midt over. Den er nu afmonteret og vi har bestilt ny flagstang inkl. montering. Vi rykker for en dato 
for opsætning. 
 
Ved toilettet ved fælleshuset vil der udenfor blive opsat 3 vandfri pissoir. Det nuværende system er 
ude af drift og vil være for dyrt at reparere. Der sættes samtidig spritdispenser op. 
 
Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 
Intet nyt. 
 
Regnskab, meddelelse fra kassereren 
Vi har fået faktura fra LCK på haveaffaldscontainer samt 2 storskraldscontainere, idet 1 container 
ikke var nok i maj. Vi er faktureret for 12.700 kr., hvilket synes meget rimeligt. 
 
Vi mangler at modtage fakturaer på slamsugning, hvorfor vi rykker for dem. Vi tjekker også lige op 
på udgifter til slamsugning generelt i de 2 toiletter i 2024 sammenlignet med 2023. 
 
Beslutninger (eventuelt indkommen post) 
Der var kommet brev fra en havelejer, som herefter er besvaret. 
 
Eventuelt 
Intet nyt. 
 
Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde 
Kontortid i sæsonåbning er 1. mandag i måneden fra kl. 18:00 – 19:00, ligesom der er 
bestyrelsesmøder 1. tirsdag i måneden kl. 18:00 i Fælleshuset.  
 
Datoer at huske på: 
21.07.2024 Kl. 10:00  Fællesarbejde 
05.08.2024 Kl. 18-19  Kontortid i Fælleshuset 
06.08.2024 Kl. 18:00  Bestyrelsesmøde i Fælleshuset 
11.08.2024 Kl. 10:00 Havevandring 
16.08.2024  Haveaffaldscontainer 
18.08.2024 Kl. 10:00 Fællesarbejde 
24.08.2024 Kl. 18:00 Sommerfest 
25.08.2024 Kl. 10:00 Fællesarbejde 
02.09.2024 Kl. 18-19  Kontortid i Fælleshuset 
03.09.2024 Kl. 18:00  Bestyrelsesmøde i Fælleshuset 
15.09.2024 Kl. 10:00 Fællesarbejde 
29.09.2024  Storskraldscontainer 
29.09.2024 Kl. 10:00 Tak for sæsonen 
 
 
Anette Fladberg/ 
04.07.06.2024 


